
Referat FAU-møte nr. 4 2024/2025 Østensjø skole 

 

Møtested: Østensjø Skole, Personalrommet 

Dato: Tirsdag 11. Februar 

Tidspunkt: 18:00-19:30 

Møteleder: Eirik Nordby 

Referent: Elisabet Palerud 

 

Klasse Representant til 

stede 

Tilhører gruppe 

 

1A   

1B   

1C Elisabet Palerud SMU/ 

2A Marthe Aamodt 

Mikkelsen 

Trafikk 

2B Tor Johnsen  

2C Maria Bjerk Digital veileder 

3A Henning Våge  

3B Kristoffer  

3C Ann-Christin 

Oveland 

Nettvett 

4A Randi Lunke Trafikk 

4B Kirsti Opsahl AKS 

4C Kristoffer Slettholm Nettvett 

5A Tarjei O. Kvalø Trafikk 

5B Henrik K. Bøhler  

5C   

6A Silje B. Holseth Nettvett 

6B Solfrid Marie 

Midlang 

Natteravn 

6C Eirik Nordby Digital veileder 

7A Espen Bertil 

Johansson 

Digital veileder 

7B Susanne J. 

Gudbrandsen 

17.mai-komite + 

digital veileder 

7C Leiv Peter Løvold Trafikk 

 

 

 

 

 



Saksliste: 

 

1. Godkjenning av innkalling og referat 

Godkjent. 

 

2. Informasjon fra skolen v/rektor 
a. Skoleøkonomi 

Betydelig merforbruk siste fire årene. Oppbemanning etc. etter covid. 

Svekket kommuneøkonomi påvirker skolen for 2025. 

Timeplanendring fra vinterferien for å unngå en del vikarsetting. 

Nedbemanning fra høst 2025.  

Forsøker å ivareta normtall og andre krav mtp intensiv opplæring og ITO.  

b. Elevundersøkelsen 

5. – 7. trinn i Osloskolen. 

Gjennomføres årlig i november, resultater klare fra februar.  

Alle sider ved læringsmiljøet til elevene.  

Viktig verktøy for hvordan utvikle skolen.  

Funn følges ofte opp med tilleggsundersøkelser.  

Litt om resultater: 

Mestring og trivsel skårer veldig bra. 

Motivasjon kunne vært litt høyere. 

Mobbing: Lite mobbing på 5. og 7. trinn, nedgang fra forrige år. 6. trinn opplever et høyt 

antall elever som opplever mobbing. Kom overraskende. Gjør nå en del undersøkelser for 

å nøste opp i dette og sette i gang tilgang.  

Kompetanseheving hos lærere for å raskere oppdage mobbing 

c. Barnevakten-kurs/foredrag på 4. trinn – veien videre.  

Skal rektor foreta seg noe her videre? 

d. 17. mai – buss vs. T-bane vs. Levere barn i sentrum.  

Unibuss-konkurs og følgende oppkjøp påvirker pris på leie av buss til 17. mai. Blir veldig 

dyrt. Rektor ønsker i utgangspunktet ikke at vi busser alle elevene ned, tar mye penger av 

en stram økonomi. Mulig buss blir prioritert til korpset + flaggborgen, men ikke alle 

elevene. Mange skoler kjører t-bane.  



Hva tenker FAU om transportalternativer på 17. mai?  

Innspill: Kan være ekskluderende å overlate levering av barn i sentrum til foreldrene, flere 

syns ikke det er en god ide. Kan også bli noe styr å få barna på t-banen.  

 

3. Informasjon om FAU-leders møte med Elevrådet 

Elevene er opptatt av ting som er slitt/ikke fungerer, samt ønsker for ting som kan øke trivsel, 

særlig ute. Nytt bordtennisbord, flere ballbinger. Fremdeles veldig opptatt av leksefri skole. 

Ønsker FAUs støtte. Da trenger de å komme med noen gjennomtenkte argumenter.  

Informerte elevrådet om at vi gjerne mottar søknader, gjerne litt formelt utformet med 

konkrete ønsker for hva de vil ha og ca hva det koster.  

Spurte om de hadde tenkt på en markering av 100 års-jubileum. 

Invitere elevrådet til FAU-møte i mars/april med litt åpen agenda. Kva ønsker de å snakke 

om/ta opp? For eksempel innspill på digital veileder, elevundersøkelse.  

 

4. Informasjon fra «Nettvett»-gruppa 

Sett på ulike kurs som tilbyr opplæring i nettvett.  

Barnevakten vs. Mia Landsem. 

Etter en totalvurdering fra nettvettgruppa: Anbefaler Barnevakten sitt kurs «Digital oppstart», 

siden de egner seg kanskje bedre for foreldre på lavere trinn. Koster 6000 kr + 

kjøregodtgjørelse. Når? Før sommeren, eller ved skolestart til høsten? Må snakke med skolen 

og høre hva som passer best.  

Vedtatt: Sette av 6000 kr + kjøregodtgjørelse til å booke kurs for 1. trinn i regi av 

Barnevakten.  

 

5. Informasjon fra «Digital Veileder»-gruppa 

En arbeidsgruppe på 4 stk har sammenfattet et utkast til Østensjø skole sin egen digitale 

veileder. Vil bli sendt ut/delt med FAU til neste FAU-møte slik at folk kan se igjennom og 

komme med kommentarer og innspill. 

Hvor skal veilederen ligge? Primært skolens nettside.  

 

6. Kort informasjon fra andre grupper 

a. Trafikkgruppa 

i. Kiss and drive-sone 

Lagd en hyggelig info-melding som skal sendes ut alle foresatte om sonens formål, samt 

forslag til hvor parkere i nærområdet.  



ii. Befaring 

Gjort en liten befaring. Mer hensiktsmessig å gjøre til våren når det begynner å gro igjen til 

våren.  

iii. Informasjon om bymelding 

iv. Status Fugleliveien 

FAU-leder: Forespørsel til bymiljøetaten ang denne veien. Venter fortsatt på svar. 

Innspill: Omfattende prosess der over flere år med byggeprosjekt etc. Veien står som den er 

inntil kommunen selv finner det for godt å gjøre utbedringer. Dette er det lav sannsynlighet 

for at kommer til å skje. Mulighet for å kanskje få igjennom en fartsdump til på toppen av 

veien + lommer med parkering forbudt.  

b. Natteravngruppa 

Ikke ravning nå på denne tiden av året. Møte på førstkommende torsdag med sentral 

natteravnkomite. Målsetting om en plan klar til neste FAU-møte.  

c. AKS-gruppa 

Et møte til før påske. Mer info kommer da.  

 

7. Diverse 

a. Oppfølging av 17. mai-arbeidet 

Årets 17. mai-komite skal ha møte i dag kl. 20. Blir ordentlig konstituert da. Mer å komme 

med på neste møte.  

Forventer en økning i utgifter dette året, så dette må komiteen ta en ordentlig runde på når de 

skal sette priser etc.  

 

8. Arbeid i grupper 

 

Kommende Møter: 

Mars: Uke 11 – tirsdag 11. 

April: Uke 15 – tirsdag 8. 

Mai: Uke 20 – tirsdag 13. 

Juni: Uke 24 – tirsdag 10. 


